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Ref Prize Location Redemption Period and Hours Total Quantity T&C Prize Photo Ref

1

%Arabica 免費 8OZ 熱咖啡飲品 
X 1 杯
%Arabica Complimentary 8OZ Hot 
Coffee Drink x 1 Cup

銀河時尚匯，時尚大道東

地下G027B
Promenade East, G027B, at 
Galaxy Promenade

2025年12月1日至2026年1月11日
每日早上10時至晚上10時

450

1.	獎品僅限於澳門銀河綜合度假城內 %Arabica 分店使用，並需遵守店內規定。
2.	僅適用於2025年12月1日至2026年1月11日，逾期作廢。
3.	獎品不得兌換現金，不可部分兌換，亦不設找續。
4.	須將有效獎品換領卡交予店員收回以完成換領手續。每張獎品換領卡僅可使用一次。
5.	獎品換領卡如遺失或被盜，將不獲補發。僅接受未經更改或複製之正本換領卡。
6.	每一張獎品換領卡可換領餐牌上任何 8oz 熱咖啡飲品 一杯（僅限熱飲，不包括凍飲、雪糕、手沖咖啡或果汁）。 
     若需添加特濃咖啡（extra shot）或選用 Oat milk / Coconut milk / Soya milk，需按餐牌價格額外收費。
7.	如發現任何舞弊行為，%Arabica 有權取消相關兌換資格。

1.	The prize can only be redeemed at %Arabica located in Galaxy Macau™ and must comply with in-store regulations.
2.	Valid only from December 1, 2025, to January 11, 2026; expired cards will be void.
3.	The prize is non-exchangeable for cash, non-partially redeemable, and no change will be given.
4.	A valid prize redemption card must be presented and handed to the staff to complete the redemption process. Each prize redemption card can 
only be use once.
5.	Lost or stolen redemption cards will not be replaced. Only original, unaltered, and non-duplicated cards will be accepted.
6.	Each prize redemption card entitles the holder to ONE (1) cup of any 8oz hot coffee drink from the menu (hot drinks only; cold drinks, iced items, 
affogato, pour-over coffee, and juices are excluded). Adding an extra espresso shot or switching to Oat milk / Coconut milk / Soya milk will incur 
additional charges at menu prices.
7.	%Arabica reserves the right to disqualify any redemption if fraudulent activity is detected.

2

百川珈琲免費飲品 X 1 杯
MOMOKAWA Complimentary Drink 
x 1 Cup 

銀河時尚匯，地下K004A 
(翡翠大堂)
Jade Lobby, at Galaxy 
Promenade K004A

2025年12月1日至2026年1月11日
每日早上10時至晚上10時

1000

1.獎品僅限於澳門澳門銀河綜合度假城內  MOMOKAWA分店使用，並需遵循店內使用規定。
2.僅適用於2025年12月1日至2026年1月11日，逾期作廢。
3.獎品不得兌換現金。不可作部份兌換，或作任何找續。
4.須要將有效獎品換領卡交給店員收回以完成換領手續。每張獎品換領卡僅可使用一次。
5.此獎品換領卡若遺失或被盜，將不獲補發。只接受未經更改或複製之正本獎品換領卡。
6. 每一張獎品換領卡可換領餐牌上的任何飲品1杯 (冷暖均可)。
7.若發現任何舞弊行為，MOMOKAWA 有權取消相關資格。

1. The prize can only be redeemed at MOMOKAWA located in Galaxy Macau™ , and must comply with store regulations.
2. Only valid from December 1, 2025 to January 11, 2026, and will be invalid after the expiration date.
3. The prize is not exchangeable for cash or eligible for partial redemption. No change will be given either in cash or in any other form.
4. You must present & hand your valid prize redemption card to the staff to complete the redemption process. Each prize redemption card can only be 
use once.
5. Lost or stolen prize redemption card will not be reissued or replaced. Only original & valid prize redemption card will be accepted.  
6. Each valid prize redemption card can redeem ONE cup of any beverage on the menu. ​(Applicable for hot or ice drink)
7. MOMOKAWA reserves the right to disqualify  any redemption if any fraudulent activity is discovered.

3

Passion. by Gérard 
Dubois免費意大利雪糕 1 杯
Passion. by Gérard Dubois 
Complimentary Gelato Ice Cream  
X 1 Cup

銀河時尚匯，澳門銀河賞您非

凡快閃 [歐珀大堂附近)
Galaxy Gift Yourself 
Extraordinary Pop Up, near Opal 
lobby at Galaxy Promenade

2025年12月1日至2026年1月4日
每日早上10時至晚上10時

5350

1.獎品僅限於澳門銀河賞您非凡快閃店使用，並需遵循店內使用規定。
2.僅適用於2025年12月1日至2026年1月4日，逾期作廢。
3.獎品不得兌換現金。不可作部份兌換，或作任何找續。
4.須要將有效獎品換領卡交給店員收回以完成換領手續。每張獎品換領卡僅可使用一次。
5.此獎品換領卡若遺失或被盜，將不獲補發。只接受未經更改或複製之正本獎品換領卡。
6.每一張獎品換領卡可換領1杯意大利雪糕 (味道隨機決定)。
7.意大利雪糕為即食產品，請於收到後立即享用。
8.若發現任何舞弊行為，澳門銀河，賞您非凡快閃店有權取消相關換領資格。

1. The prize can only be redeemed at Galaxy Gift Yourself Extraordinary Pop-up located near Opal Lobby in Galaxy Promenade, and must comply with 
store  regulations.
2. Only valid from December 1, 2025 to January 4, 2026, and will be invalid after the expiration date.
3. The prize is not exchangeable for cash or eligible for partial redemption. No change will be given either in cash or in any other form.
4. You must present & hand your valid prize redemption card to the staff in order to complete the redemption process. Each prize redemption card can 
only be use once.
5. Lost or stolen prize redemption card will not be reissued or replaced. Only original & valid prize redemption card will be accepted.  
6. Each valid prize redemption card can redeem ONE cup of Gelato ice cream (random favors).
7. The Gelato ice cream offer on-site is ready-to-eat product, please enjoy it immediately.
8. Galaxy Gift Yourself Extraordinary Pop-up reserves the right to disqualify  any redemption if any fraudulent activity is discovered.

Gift Yourself Extraordinary Lucky Draw - Prize Info and T&C
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銀河時尚匯1樓購物優惠券（電
子版），500元一張 
[需達最低消費]

銀河時尚匯，歐珀大堂

禮賓部櫃台 [Miu Miu附近)

2025年12月1日至2026年1月4日
星期日至四上午10時至晚上10時；
星期五、六及公眾假期上午10時至晚
上12時

1. 此購物優惠券須於銀河時尚匯1樓指定商戶單筆消費滿澳門幣3500方可使用。指定商戶詳情請參閱券內列出的參與商戶，或致電 +853 
2888 0888 查詢最新指定商戶資訊。

2. 此購物優惠券逾期作廢，恕不補發或退款。

3. 此購物優惠券不可兌換現金、部分兌換或找贖。

4. 每位顧客在參與的指定商戶單次消費中，最多可使用不超過4張購物優惠券，且須滿足優惠券所標示的最低消費金額。如使用
多張購物優惠券，應以所有優惠券標示最低消費金額的總和計算。

5. 此購物優惠券可與其他指定商戶優惠同時使用，但須遵守各優惠活動的條款及細則。

6. 此購物優惠券可與新銀河娛樂2006有限公司（以下簡稱「本公司」）發行的其他優惠券同時使用，但須遵守各優惠活動的
條款及細則。

7. 此購物優惠券不可用於預購、訂金、分期付款、店鋪扣帳或任何形式的預付款，只可用於支付商品實際購買價格的最終交易。

8. 此購物優惠券不適用於購買純足金或千足金產品。

9. 此購物優惠券如遺失或被盜，恕不補發。僅接受本公司發出、未經更改或複製的正本購物優惠券，任何副本或截圖將不被接受。

10. 本公司保留隨時修訂本條款及細則、更新指定商戶清單及終止使用此購物優惠券之權利，恕不另行通知亦不賠償。

11. 如有任何爭議，均以本公司之最終決定為準。

Galaxy Promenade 1F Shopping 
Privilege Voucher  (E-
version)​Mop500 X 1 pc   [A 
minimum spending applies]

Opal Lobby Concierge at Galaxy 
Promenade (Nearby Miu Miu)

From December 1, 2025, to January 4, 
2026  
Sunday to Thursday: 10:00 AM to 10:00 
PM  
Friday, Saturday, and public holidays: 
10:00 AM to 12:00 midnight

1. You are required to meet the Minimum Spending of MOP3500 in a single purchase at the retail shop  in order to use this 1F Shopping Privilege Voucher at Galaxy 
Promenade 1F on or before the validity date. Please refer to the Shopping Privilege Voucher or call +853 2888 0888 for an updated list of participating retail shops.   ​

2. This Shopping Privilege Voucher is neither re-issuable nor refundable, and will expire after the validity date. ​

3. This Shopping Privilege Voucher is not exchangeable for cash or eligible for partial redemption. No change will be given either in cash or in any other form.  ​

4. No more than 4 Shopping Privilege Vouchers may be used by any shopper in a single purchase at any of the participating retail shops, provided that the aggregate 
minimum spending amount indicated on the Shopping Privilege Vouchers is met. ​

5. Subject to the Terms and Conditions imposed by participating retail shops, this Shopping Privilege Voucher may be used in conjunction with other special 
promotional offers and benefits at the relevant retail shops. ​

6. Subject to the Terms and Conditions imposed by New Galaxy Entertainment 2006 Company Limited (“NGE2006CL”) this Shopping Privilege Voucher may be used 
in conjunction with other valid vouchers issued by NGE2006CL. ​

7. This Shopping Privilege Voucher cannot be used in the pre-order, deposit, instalment, store credit or any other forms of pre-payment, other than in the final 
transaction for payment of the purchase price of the actual goods. ​

8. This Shopping Privilege Voucher cannot be used towards the purchase of any pure gold only products. ​

9. Lost or stolen Shopping Privilege Voucher will not be reissued or replaced. Only original Shopping Privilege Voucher issued by NGE2006CL will be accepted.  
Screenshots will not be accepted. ​

10. NGE2006CL reserves the right to amend these Terms and Conditions, update the list of participating retail shops from time to time, and withdraw or discontinue 
the use of this Shopping Privilege Voucher at any time all without prior notice or recourse.  ​

11. In case of any dispute, the decision of NGE2006CL shall be final and binding. ​

4 100

**SPV Validity T+7 
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銀河時尚匯購物優惠券（電子

版），500元兩張 
[需滿最低消費]

銀河時尚匯，歐珀大堂

禮賓部櫃台 [Miu Miu附近)

2025年12月1日至2026年1月4日
星期日至四上午10時至晚上10時；
星期五、六及公眾假期上午10時至晚
上12時

1. 此購物優惠券需於銀河時尚匯指定商戶單筆消費滿澳門幣3500元方可使用。指定商戶詳情請瀏覽券內列出的參與商戶或致電 +853 
2888 0888 查詢最新名單。

2. 此購物優惠劵逾期無效，恕不補發亦不退款。

3. 此購物優惠劵不可兌換現金、部分兌換或找零。

4. 每位顧客在參與指定商戶的單次消費中最多可使用4張購物優惠劵，且需達優惠劵所標明的最低消費金額。若使用多張購物
優惠劵，需以所有優惠劵標明的最低消費金額總和計算。

5. 此購物優惠劵可與其他指定商戶優惠同時使用，但需遵守相關優惠條款及細則。

6. 此購物優惠劵可與新銀河娛樂2006有限公司（以下簡稱「本公司」）發行的其他優惠券同時使用，但需遵守相關優惠
條款及細則。

7. 此購物優惠劵不可用於預購、付定金、分期付款、店鋪扣帳或任何其他形式的預付款，只能用於支付實際商品購買價格的
最終交易。

8. 此購物優惠劵不適用於購買純足金/純千足金產品。

9. 若購物優惠劵遺失或被盜，恕不補發。僅接受本公司發出的未經修改或複製的正本購物優惠劵，任何副本或截圖皆不被接受。

10. 本公司保留隨時修訂本條款及細則、更新指定商戶清單及終止使用此購物優惠劵之權利，恕不另行通知或賠償。

11. 如有任何爭議，以本公司決策為準。

Galaxy Promenade  Shopping 
Privilege Voucher (E-
version) ​Mop500 X 2 pcs  [A 
minimum spending applies]

Opal Lobby Concierge at Galaxy 
Promenade (Nearby Miu Miu)

From December 1, 2025, to January 4, 
2026  
Sunday to Thursday: 10:00 AM to 10:00 
PM  
Friday, Saturday, and public holidays: 
10:00 AM to 12:00 midnight

1. You are required to meet the Minimum Spending of MOP3500 in a single purchase at the retail shop in order to use this Shopping Privilege Voucher at Galaxy 
Promenade on or before the validity date. Please refer to the Shopping Privilege Voucher or call +853 2888 0888 for an updated list of participating retail shops.   ​

2. This Shopping Privilege Voucher is neither re-issuable nor refundable, and will expire after the validity date. ​

3. This Shopping Privilege Voucher is not exchangeable for cash or eligible for partial redemption. No change will be given either in cash or in any other form.  ​

4. No more than 4 Shopping Privilege Vouchers may be used by any shopper in a single purchase at any of the participating retail shops, provided that the aggregate 
minimum spending amount indicated on the Shopping Privilege Vouchers is met. ​

5. Subject to the Terms and Conditions imposed by participating retail shops, this Shopping Privilege Voucher may be used in conjunction with other special 
promotional offers and benefits at the relevant retail shops. ​

6. Subject to the Terms and Conditions imposed by New Galaxy Entertainment 2006 Company Limited (“NGE2006CL”) this Shopping Privilege Voucher may be used 
in conjunction with other valid vouchers issued by NGE2006CL. ​

7. This Shopping Privilege Voucher cannot be used in the pre-order, deposit, instalment, store credit or any other forms of pre-payment, other than in the final 
transaction for payment of the purchase price of the actual goods. ​

8. This Shopping Privilege Voucher cannot be used towards the purchase of any pure gold only products. ​

9. Lost or stolen Shopping Privilege Voucher will not be reissued or replaced. Only original Shopping Privilege Voucher issued by NGE2006CL will be accepted.  
Screenshots will not be accepted. ​

10. NGE2006CL reserves the right to amend these Terms and Conditions, update the list of participating retail shops from time to time, and withdraw or discontinue 
the use of this Shopping Privilege Voucher at any time all without prior notice or recourse.  ​

11. In case of any dispute, the decision of NGE2006CL shall be final and binding. ​

5 100

**SPV Validity T+7 


